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  Castellbisbal, 07 de juliol 2024 

DIUMENGE de la setmana XIV any  B 
Temps de durant l’any 

Ez 2, 2-5    Ps 122    2C 12, 7-10    Mc 6, 1-6 

Jesús no és un sacerdot del Temple, ocupat a cuidar i promoure la religió. Tampoc el confonen 
amb un mestre de la Llei, dedicat a defensar la Torà de Moisès. Els pagesos de Galilea veuen en 
els gestos guaridors i en les paraules de foc l'actuació d'un profeta mogut per l'Esperit de Déu. 
Jesús sap que l’espera una vida difícil i conflictiva. Els dirigents religiosos se li enfrontaran. És el 
destí de tot profeta. Encara no sospita que serà rebutjat precisament entre els seus, els que 
millor el coneixen des de petit. 
El rebuig de Jesús en el seu poble de Natzaret era molt comentat entre els primers cristians. 
Tres evangelistes recullen l'episodi amb tot detall. Segons Marc, Jesús arriba a Natzaret 
acompanyat d´un grup de deixebles i amb fama de profeta guaridor. Els veïns no saben què 
pensar. 

En arribar dissabte, Jesús entra a la petita sinagoga del poble i «comença a 
ensenyar». Els seus veïns i familiars amb prou feines l'escolten. Entre ells 
neixen tota mena de preguntes. Coneixen Jesús des de petit: és un veí més. 
On ha après aquest missatge sorprenent del regne de Déu? De qui ha 
rebut aquesta força per guarir? Marc diu que tot «els resultava 
escandalós». Per què? 
Aquells pagesos creuen que ho saben tot de Jesús. Se n'han fet una idea 
d’ell des de nens. En lloc d'acollir-lo tal com es presenta davant seu, 
queden bloquejats per la imatge que en tenen. Aquesta imatge els 
impedeix obrir-se al misteri que es tanca en Jesús. S'hi resisteixen a 

descobrir-hi la proximitat salvadora de Déu. 
Però hi ha alguna cosa més. Acollir-lo com a profeta vol dir estar disposats a escoltar el 
missatge que els dirigeix en nom de Déu. I això els pot portar problemes. Ells tenen la sinagoga, 
els llibres sagrats i les tradicions. Viuen amb pau la seva religió. La presència profètica de Jesús 
pot trencar la tranquil·litat del llogaret. 
Els cristians tenim imatges força diferents de Jesús. No totes coincideixen amb la que tenien els 
que el van conèixer de prop i el van seguir. Cadascú ens en fem la nostra idea. Aquesta imatge 
condiciona la nostra manera de viure la fe. Si la nostra imatge de Jesús és pobra, parcial o 
distorsionada, la nostra fe serà pobra, parcial o distorsionada. 
Per què ens esforcem tan poc a conèixer Jesús? Per què ens escandalitza recordar els seus trets 
humans? Per què ens resistim a confessar que Déu s'ha encarnat en un Profeta? ¿Potser intuïm 
que la seva vida profètica ens obligaria a transformar profundament la seva Església?                                   
José Antonio Pagola                                                                                                                                                                                                                  



INTENCIONS DE MISSES   
Dissabte 13 de /  juliol 19:30h. 
       Dif. Ricardo SANAHUJES AGUILÓ 
 Dif.  Jaume SALA FONT 
Els divendres que no hi hagi intencions de missa no celebrarem l’eucaristia. 
 
JORNADA DE RESPONSABILITAT EN EL TRÀNSIT  

Avui, XIV diumenge del temps ordinari, celebrem la Jornada de 
Responsabilitat en el Trànsit, en ple èxode de les vacances d'estiu hi ha les 
portes de la festa de sant Cristóbal, patró de conductors i transportistes. 
«JO SÓC EL CAMÍ I LA VERITAT I LA VIDA» (Jn 14,6) és el lema de la 56a 
Jornada Nacional de Responsabilitat en el Trànsit que ens proposa la 
pastoral de la carretera. 
Avui volem tenir molt presents en aquesta diada els nostres germans 
conductors i transportistes, i agrair-los els bons serveis que presten en bé 
de la societat. Posem tots els conductors a les mans del Senyor: Camí, 
Veritat i Vida, i li demanem que cada dia arribin feliçment al seu destí. 

Que el Senyor beneeixi els nostres vehicles, i quan els usem, per feina, necessitat o descans, no 
oblidem ser prudents i responsables. 
 
EL PAPA FRANCESC CONVIDA A PREGAR PER LA CURA PASTORAL DELS MALALTS 
La intenció de pregària del papa Francesc per a aquest mes de juliol és per la cura pastoral dels 
malalts. I precisament al sagrament de la Unció dels Malalts està dedicat El Vídeo del Papa, que 
acompanya les paraules. 
Al vídeo missatge, difós a través de la Xarxa Mundial d’Oració 
del papa Francesc demana pregar “perquè el sagrament de la 
Unció dels Malalts doni a les persones que el reben i als seus 
éssers estimats la força del Senyor, i es converteixi cada vegada 
més per a tothom en un signe visible de compassió i esperança”. 
Podeu veure el vídeo missatge a: 
https://youtu.be/sT2-Gbo-52k?si=C0z4D7-bPOHaBr1F 
Tot desitjant-vos un bon estiu, des de la Parròquia us demanem que ens ajudeu a tenir cura de 
les persones grans o malaltes que no poden venir normalment a l'església, fent-nos-ho saber.  
Als podem portar  la comunió i també podem acompanyar els qui es troben en situació precària 
de salut. Gràcies ja des d'ara per la vostra col·laboració.  
 
JORNADES DE RESPONSABLES DE CATEQUESI  
Els dies 28 i 29 de juny passats, a La Salle Bonanova, amb el títol de “La missió del responsable 

en la formació del catequista”, van tenir lloc les 23enes JORNADES 
DE RESPONSABLES DE CATEQUESI. Les Jornades, organitzades pel 
Secretariat Interdiocesà de Catalunya (SIC), varen comptar amb la 
participació d’entre 60 i 70 responsables de Catequesi de 
Catalunya i les Illes. Entre els assistents hi havia catequistes laics, 
sacerdots i religiosos. La nostra diòcesi, la va representar la 
delegada de catequesi, Isabel Campmany. 
Sempre és un estímul veure com els catequistes es dediquen amb 

il·lusió renovada a la missió de la Catequesi tant d’infants com de joves i adults. Aquesta il·lusió 
amb la qual treballen ve sempre il·luminada per l’Esperit que els condueix i els dona les eines 
necessàries per la construcció del Regne de Déu.  
ISABEL CAMPMANY, delegada de catequesi: “és un estímul veure com els catequistes es 
dediquen amb il·lusió renovada a la seva missió” 
 
JORNADA DE LA CARITAT “Allà on ens necessitis obrim camí a l’esperança” 
A la col·lecta que es va fer el diumenge 2 de juny, celebració de Corpus Christi, per Càritas es van recollir 
380€ que ja han estat ingressats a Càritas sant Feliu. Gràcies per la vostra generositat. 


